

Protokoll från styrelsemöte F6–VT16

Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 24 februari 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Ivar Vänglund
Lukas Wendt
Victor Lantz
Felix Agner

Sofia Leonardsson
Niklas Lundström
David Wessman
Johan Carlström
Alexandra Sjösten
Sofie Hellmark
Rasmus Stålberg

Micaela Bortas
Petter Karlow Herzog
Karl Tengelin
Rebecca Johansson
Erik Månsson
Fredrik Peterson

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Kulturminister Victor Lantz utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att till dagordningen lägga §11.1 – *Nycklar*

att godkänna dagordningen med ovanstående tillägg.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att man kunde nominera/kandidera till poster på kåren senast den 28 februari, att det var Babble Bistro den 25 februari, att den sista föreläsningen om likabehandling var samma dag, att det var puben Puben samma dag samt påminde om enkäten angående kårens transparens och kommunikation.

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att Flickor på teknis hört av sig angående att ha sittning i mattehuset den 14 april.

Sammanställande valberedningsledamot Rasmus Stålberg meddelade att valet öppnat och uppmanade till att nominera ordförande Joost Kranenborg till DJF.

Prylmästare David Wessman meddelade att i och med att valet öppnat skulle trafiken på webbsidan öka. Han uppmanade därför alla att se över sina utskottssidor, postbeskrivningar och kontaktsidor (fsektionen.se/kontakter). Han uppmanade också alla att lägga upp en bild till sin användare så att den syns i kontaktformuläret och att lägga till funktionärer på dess poster för att de ska få rättigheter på webbsidan.

Kassör Ivar Vänglund meddelade att han skulle ha ekonomimöten samma dag och dagen efter.

§ 7 Utskottsrapporter

Utskottsrapporter finns som bilaga till protokollet.

§ 8 Uthyrning av lokal till W-sektionen

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att han blivit kontaktad av \mathcal{W} -sektionen angående att låna Hilbert Café och alumnirummet den 5 mars. Styrelsen beslutade

att låna ut alumnirummet och Hilbert Café till \mathcal{W} -sektionen lördagen den 5 mars.

§ 9 Datum till sammansättning av nomineringsgrupper

Sammanställande för valberedningen Rasmus Stålberg meddelade att enligt Policy för val föräntade av styrelsen ska den nyvalda utskottsordföranden ska ha sammansatt sin nomineringsgrupp och få den godkänd senast styrelsemötet efter terminsmötet för innevarande termin. Detta skulle för de nyvalda på vårterminsmötet 2016 innebära att de som mest skulle få 1.5 dagar på sig att sätta ihop nomineringsgrupper. Stålberg föreslog därför att styrelsen skulle besluta om att de istället skulle vara klara till veckan efter, d.v.s. styrelsemötet den 20 april.

Styrelsen beslutade

att utskottsordföranden ska komma in med nomineringsgrupper till styrelsemötet den 20 april.

§ 10 Likabehandlingsplan för 2016

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att en likabehandlingsplan för 2016 skulle klubbas i februari. Likabehandlingsplanen finns som bilaga till protokollet. Styrelsen beslutade

att godkänna den bifogade likabehandlingsplanen för 2016.

§ 11 Publika kalendrar för sektionslokaler

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att han fått in önskemål om att andra skulle kunna se när rum är bokade, t.ex. Hemliga rummet. Han undrade hur styrelsen såg på det och om någon hade idéer på hur det skulle implementeras. Styrelsen var positiva till att medlemmar skulle kunna se när rummet var bokat.

§ 11.1 Nycklar

Kassör Ivar Vänglund meddelade att han skulle kopiera nycklar till kassaskåpet till vice kassörerna och att detta skulle kosta 548 kronor. Han föreslog att detta skulle tas antingen ur kontot för styrelsen disponibelt ellet kontot för kärnstyrelsen disponibelt. Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 548 kronor ur kontot för kärnstyrelsen disponibelt för inköp av nycklar.

§ 12 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 13 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

| Tillsatt | Arbetsgrupp | Samman kallande | Redovisning |
|----------|-------------------------------|----------------------|-------------|
| F02-HT13 | Café/Hilbertrumskorridoren | Johan Andersson | F09-VT16 |
| F13-VT15 | Byggandet av portabel boombox | Petter Karlow Herzog | F06-VT16 |
| F01-HT15 | Arbetsgrupp för nya SK | Linus Blomgren | F07-VT16 |
| F12-HT15 | Vice kassör med caféansvar | Lukas Wendt | F05-VT16 |
| F01-VT16 | Propositionsforum | David Wessman | F07-VT16 |

Byggandet av portabel boombox: Petter Karlow Herzog meddelade att arbetet gick långsamt framåt och att boomboxarna nu var borta hos E:arna som fixade med elektroniken. Han meddelade också att de totalt sett låg ganska långt under budgeten.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F9-VT16.

§ 14 Övrigt

Sanningsminister Alexandra Sjösten meddelade att hon fått förfrågningar om medlemmar kan låna sektionens kamera. Hon undrade hur styrelsen ställde sig till detta, i och med att det inte finns något regeldokument för detta. Styrelsen tyckte att det borde finnas ett regeldokument för uthyrning men att det tills vidare kunde fungera med muntligt avtal.

Kårkontakt Micaela Bortas uppmanade styrelsen att komma och lyssna på kårens styrelsemöten.

Kontaktor på \mathcal{E} -sektionen Erik Månsson meddelade att han och ordförande på \mathcal{E} -sektionen Fredrik Peterson tyckte det hade varit trevligt att vara med på styrelsemötet.

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att det varit husmöte veckan innan och att de där fått information om att hörsalarna i mattehuset skulle renoveras och därför skulle vara stängda till hösten. Han skulle skicka ut mer information om detta.

§ 15 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 2 mars klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 16 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Victor Lantz
Justerare

Kärnstyrelsen VT16 Läsvecka 6

Uppstartsarbete

Läsperioden och verksamhetsåret tog en rivstart med ett styrelseskifte. Det var kul och vi hade tillgång till bastu. Rätt så tidigt på läsperioden satte sig kärnstyrelsen ner och pratade lite om vad vi förväntar oss av våren, vad vi vill ha fokus på samt vad vi behöver göra. Det uppdagade sig rätt så tidigt att läsveckorna är lite knöliga under våren med helger, tentaveckor och annat men vi hoppas att planeringen på bl.a. sektionsmötet kommer fungera bra.

Funktionärsutbildning

Häromveckan hölls en funktionärsutbildning tillsammans med hela styrelsen och likabehandlingsutskottet. Efter en utvärdering med ett ärligt talat häpnadsväckande högt deltagande (39 pers!!) har tankar på höstens funktionärsutbildning kommit upp. Utbildningen fick rätt så goda betyg och gav oss rätt värdefulla kommentarer.

Möten

Vi har än så länge haft ett diskussionsmöte där hela styrelsen varit duktiga på att skicka in material. Samma sak gällde förra veckan då vi hade visionärt möte. Det var mycket diskussion då, kanske inte så mycket visionärt men fortfarande givande. Ekonomimöten och utvecklingssamtal ligger runt hörnet också.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande 2016

Erik Andersson
Vice ordförande HT15/VT16

Josefine Rost
Sekreterare HT15/VT16

Ivar Vänglund
Kassör

Sanningsministeriet VT16 LP3

Uppstart

I enlighet med tradition inom sanningsministeriet började vi året med ett tack/kick-off för nya och gamla medlemmar inom utskottet med god mat och vi lånade spel från FISK. För fotografierna höll vi även i en workshop tidigt med hjälp av tidigare fotograf Niklas Wingren där vi diskuterade vad man ska tänka på när man fotar vid olika event, övningsfotade lite porträtt och gick igenom bildbehandlingsprogrammet Lightroom.

Sanningsspridare

För att arbeta med sanningsspridarna har vi valt att ha möte en gång i veckan för att diskutera det som ligger på tapeten, resultatet från föregående vecka och umgås. Än så länge i år har de skrivit blogginlägg om bland annat fjul och skiftesgasquen, gjort planscher åt pryl, föset, Hilbert och styrelsen och även påbörjat arbetet för att kunna erbjuda reklamfilmer till olika utskott.

Fotografer

Fotografierna har som nämnt haft en workshop, de har fotat skiftesgasquen, märkesworkshopen, haft CV-fotografering på Farad och även fotat under Farad puben.

Arkivet

Arkivarierna har anordnat provsmakning av Hilbeaux för styrelsen och haft möte med tidigare arkivarier om hur arbetet går till. I övrigt har dessa fallit lite under radarn och är därför från och med förra sanningsspridarmötet inbjudna till dessa vilket var uppskattat och de uttryckte att ”det känns mer som att vara del av ett utskott”. Vi kommer därför att se hur detta fungerar och omm inte får vi komma på en annan lösning.

von Tänen

von Tänen har kommit ut en gång per läsperiod, men en bra blandning mellan trams och allvar. Till det senaste numret har vi inte bara samlat på oss texter från f-sektionens medlemmar, utan vi har också fått en sida från våra vänner på MUR.

Under vinterlovet tog en redaktör och scannade in alla gamla nummer av von Tänen som fanns i arkivet, så nu har vi alla nummer sedan 1982 som väntar att få synas någonstans på hemsidan.

Övrigt

Sanningsministeriet i samröre med sexmästeriet har inhandlat en fotovägg med sektionens och kårens logga på. Till denna har även inhandlats klämmor för att kunna sätta upp andra dukar vilket fungerade super till CV-fotograferingen. UV-filtret till kameran har gått sönder och vi kommer därför att beställa ett nytt.

Prylmästeriet HT16 LP3

Bilen

Bilen har hyrts ut en del, rullat 61 mil i januari. Tillåter numera att den hyrs ut till äldre medlemmar men vi har sagt nej till ganska många från andra sektioner.

Bilen var på service och reparation den 18 februari, nya bromsskivor, bromsok och bromsklossar bak gjorde att det hela gick på 13 700 kronor. Vindrutetorkare bak och larmsystem skulle tillsammans kosta 8 000 kronor att reparera, vi valde att avstå tills vidare. Bilförman Karl gör ett fantastiskt jobb tillsammans med snälla styrelseledamöter som underlättar uthyrningen.

Webbsida och Spindelmän

Arbetet med webbsidan har fortskridit under läserioden, mycket arbete har lagts ner på dynamiska Sidor där man idag kan utnyttja **Markdown** för att skapa element på sidor, detta kommer att dyka upp på fler ställen. Jobbportalen har uppdaterats, kontaktsidan har fått ett nytt utseende, det går att sortera Dokument efter kategorier. Sidan följer nu även EU-lagar då den ger information om Cookies.

Ett helt gäng nya spindelmän har träffats relativt regelbundet och kommit igång lite med **Ruby on Rails**, några jobbar vidare med onlinekurser och några har börjat med nya funktioner till webbsidan samt ett verktyg för rösträkning. Fantastiskt roligt och ett härligt gäng!

Fixare

Då flera Fixare även blivit intresserade av att vara Spindelmann har mycket fokus varit på webbsidan i början. Det har spacklats lite i Hemliga rummet, städats upp nere i Ambassaden och jobbat vidare på RetroPrylen. Det börjar också dra ihop sig för Cykelfixardagar!

Övrigt

Vi har inte fällt några fler flaggstänger men tänker att det passar bättre när det blir lite varmare.

Föset VT16 LP3

Utbildningar

Föset har gemensamt deltagit i många utbildningar, dels på föshelgen, samt tre utbildningar organiserade av kåren och SVL i ledarskap, intervjuteknik och generella nollningsrelaterade frågor.

Uppdragsändringar

På både sektionnivå och i ÖPK har föset jobbat med att utveckla och förändra uppdrag som inte riktigt har gett nollorna så mycket som vi skulle vilja. Mut-delen av nollningen kommer i sin helhet att försvinna. Fniss, på kårnivå kallat kärleksspridning, kommer att struktureras upp för att alla involverade nollor ska känna att de har ett välformulerat syfte. På sektionnivå tänker vi också införa ett nytt uppdrag som ännu är i planeringsstadiet men som kommer revolvera kring att planera och skapa en sittning.

Sektionsfeedback

För att få sektionen i ryggen höll vi ett input-möte samt gick ut med en frågenkät. Deltagandet var inte så högt som vi hoppats och de som deltog var oftast de som redan är väldigt engagerade, men vi fick många värdefulla tankar att föra med oss i vårt arbete.

Funktionärsrekrytering

Vi har gått ut med information till sektionen om att vi behöver funktionärer och har nu börjat intervju-processen för faddrar. Nästa vecka ska vi ha intervjuer för extra-och-uppdragsfös.

Spons

Johanna som är vår sponsansvariga har flitigt börjat ragga spons och de första slantarna har redan fixats, även om de inte ligger på kontot än.

Utskottsrapport

Victor Lantz

22 februari 2016

1 Reiseleiteriet

1.1 Gruppen

I reieleiteriet har vi gjort några saker med hela gruppen för att öka gemenskapen mellan dem. T.ex. Myskväll innan jul och Reiseleiterförfest innan fetsmen. Vilket har varit roliga evenemang. Vi har haft en alkoholdiskussion där vi diskuterat syn på alkohol och hur de vill bli sedda som reiseleiters. Vi har också haft flera möten där vi planerat evenemang för våren vilket har lett till många bra och roliga idéer.

1.2 Fjul

Fjulfirandet gick bra och allting rullade på. Även om det var lite dålig kontakt med den gamla fjulnissen och eftersom hon redan hade planerat det mesta kändes det lite svårt att integrera den nya reiseleiter motsvarigheten i det hela.

1.3 SåS-tacket

Reiseleiters höll i ett SåS-tack för höstens SåS, vilket gick väldigt bra. Allting fungerade som det skulle och det var en mysig sittning med god mat och god underhållning.

1.4 Bastukväll

Reiseleiters höll i en bastukväll där proppen till lamporna i bastun gick. Vilket ledde till årets första mörkerbastu där ljussättningen var oväntat uppskattad. Mycket folk dök upp vilket var roligt.

1.5 Integrering

Jag och Cajsa har haft ett möte med Mysiga och stiliga samt deras reiseleitermotsvarighet. Vi blev nöjda med resultatet då det kom fram bra idéer under mötena och personerna var väldigt positiva till att arbeta med varandra.

2 Idrottsutskottet

Idrottsutskottet har sina veckoliga aktiviteter som squash och badminton samt löpträning.

3 SåS

Vi har inte haft något konkret möte med SåS-förmännen, men det verkar som de har hittat några ansvariga. De var också med i mötet jag och Felix kallade till om hur man skulle förbättra för de ansvariga inom SåS och de gav sin input.

4 Tandem

Inte mycket har hänt på denna fronten. Jag har gett Tandemgeneralernas kontaktinfo till kåren.

Kassörsutskottet VT16 LP3

Uppstart och planering

Vi är den första upplagan av Kassörsutskottet och har ägnat mycket tid åt att diskutera hur vi ska jobba tillsammans och fördela arbetet. Vi har haft två stycken kassörsmöten med långa dagordningar, skön stämning, oklara beslut och lika oklara protokoll. Då båda vice kassörerna för det mesta kommer jobba utspritt till sina respektive systerutskottså lär vi inte jobba lika tight som andra utskott. Den mest hektiska tiden vet vi kommer vara i början av nollningen så vi har redan bestämt oss för att innan sommaren göra en ganska detaljerad planering om när vi ska ses och samarbeta för att sköta ekonomin snyggt och inte bränna ut oss själva.

Vi har försökt planera in en kick-off samt avtackning med de gamla bokförarna men möjliga datum har varit för osäkra.

Betalning och bokföring

I läsvecka 1 var vi på banken och fick bankdosor som gav oss access till att sköta transaktioner och se och skapa bankkonton. Vi har skapat ett nytt konto kallat *BankNollning* som symboliskt nog har 0 kr i saldo för tillfället. Vice kassören med nollningsansvar har också fått ett eget kassaskrin.

Arbetet har fortgått med att bli bättre på att använda Fortnox. Jag har fått sköta mycket återbetalningar till förra verksamhetsåret samt betala alla möjliga fakturor som trillar in. Jag har även lagt in budgeten, lärt mig fakturera bilen och planerat för ekonomimöten.

Sexmästerikassören har direkt fått bokföra mycket i samband med arrangemanget av FETSM och skiftesgasquen. Nollningskassören har inte fått så mycket att göra och i nuläget saknas en licens till Fortnox för denne men vi ska istället bokföra saker tillsammans så att man inte blir sysslolös samt lär sig systemen kring bokföring inför nollningen.

Pengakollegiet

Jag har varit på ett möte med Pengakollegiet och framtida möten är planerade till ungefär en gång i månaden. Vi diskuterade olika alternativ för kortbetalningar samt har jag försökt få mig en till licens till Fortnox via kåren.

Övrigt

Vi har designat och köpt egna kassörsuggar som vi invigde med skumpa och som nu hänger fint i Hilbert Café. Vi planerar även att skaffa någon form av originella arbetskläder men har inte kommit så långt i utförandet.

Hilbert Café

Vad vi har sysslat med

Året började med att vi öppnade verksamheten med en för oss ganska revolutionerande meny som för det mesta tagits emot positivt. Detta har tagits emot mestadels positivt i vår kundbelåtenhetsundersökning. Hummusreceptet har fixats, wraps har införts och en massa småtweakande har gjort oss mer konkurrenskraftiga för att möta hotet från matlådan och 'Grönt och Nära'.

Vi har tagit hjälpt FARAD med beställning av mat vid två tillfällen.

Under cafémötet för LP3 med nyckelpigor och frekventa jobbare pratade vi om caférelaterade saker. Detta är det andra utskottsmötet vi har haft i caféet och det har visat sig vara en succé för demokrati och öppenhet inom utskottet.

Vi har gått tillbaka till att använda hemsidan för jobbanmälan vilket är ett stort steg i rätt riktning för centraliserad informationsspridning.

Vi har skrivit av ca 10000 kr i gamla utbildningsbidrag för nyckelpigor.

Vi har blivit närmade av MUR som har fått information och uppmuntran att de faktiskt också kan engagera sig i caféet om de så vill. Vi hoppas att detta såsmåningom kan leda till ett gott och långt samarbete över fakultetsgränserna.

Vad vi har köpt

När vår kära induktionshäll gick sönder måndag läsvecka 1 fick vi snabbt hitta en ersättare. Med sektionslokalsfondens hjälp köpte vi en sådan för 4295 kr och fick den installerad av behörig elektriker.

Vi har köpt och installerat ett gäng nya luckor och lådor för att ersätta de som varit skadade. Vi planerar att ta hand om dessa avsevärt bättre i framtiden med bättringsmålning på schemat.

Vi har köpt en iPad för 2195 kr som vi såsmåningom hade tänkt använda som kortbetalningshjälpmedel. Pengarna togs ur styrelsedisponibelt.

Vi tog emot etthundratusen pappersmuggar med eget tryck, som vi beställde i slutet av förra året. Kostnaden blev 58994 – 220 kr. De förväntas räcka i ca 2 år och blev bara marginellt dyrare per mugg än vad det annars hade kostat med tråktryck.

Utöver dessa saker har vi även köpt lite blandade inventarier för ca 900 kr hitills i år.

Vad vi gör just nu

Vi letar just nu efter nya jobbare, nyckelpigor och nästa cafémästare.

Tillsammans med cafékollegiet har vi börjat planera caféfesten 2016.

Vi ser till att bokföring är i fas inför ekonomimötet på torsdag.

Vi samarbetar fibrilt med Sanningsministeriet på fler och fler sätt. Stefan är vår liason med en fot i båda utskotten. Planscher, reklamfilmer och andra marknadsföringsidéer avlöser varandra. Så smått har vi börjat använda TVn i caféet igen och det tycker vi är kul. "Whats red and bad for your teeth? .. A brick"

Vi jobbar på att förbättra hemsidan främst genom feedback till spindelmännen.

Tillsammans med två cafémästare emeritus och en sittande kassör sitter vi i en arbetsgrupp som ska utvärdera vicekassörens vara eller inte vara. Vi hoppas kunna redovisa slutgiltigt till nästa styrelsemöte F7-VT16.

Vad vi vill göra i imorgontiden

Vi vill slippa kontanthantering i den utsträckningen vi har haft tidigare. Därför hoppas vi att under detta halvåret kunna börja använda en kortläsare i caféet. Det har pratats mycket om iZettle men förmodligen har det ännu inte pratats till punkt. Vi ser detta som ett oundvikligt steg vi måste göra i den närmsta framtiden.

Vi har tänkt prova ha en glassbox i caféet nästa läsperiod. Tanken är att vi kan ha den sommarhalvåret och sen be dem komma och hämta boxen igen. Vi betalar bara för glassen i boxen och inget annat.

Caféfesten 2016 kommer vara den 18/5. Det kommer att försöka göra en sittning utav det.

Nästa termin kommer hörsalarna i mattehuset renoveras. Detta är något som vi kommer behöva anpassa oss och våra förväntningar efter fastän vi helst kanske hade slupit.

F-sektionens Likabehandlingsplan 2016

Introduktion

F-sektionen vid TLTH är en politiskt och religiöst obunden organisation för alla som studerar vid programmen Teknisk Fysik, Teknisk Matematik samt Teknisk Nanovetenskap vid LTH. Därför är det viktigt att sektionens verksamhet eftersträvar att vara öppen för alla, och inte förutsätter att medlemmarna passar in i någon norm. Denna likabehandlingsplan har ett tvådelat mål. Dels finns den för att försäkra att sektionens verksamhet och möjlighet till engagemang är riktad mot studenter på programmen, snarare än en given delmängd som passar in i någon teknologmall. Utöver detta finns den även för att förhindra att någon av sektionens medlemmar missgynnas på grund av ålder, kön eller könsöverskridande identitet eller uttryck, sexualitet, etnisk tillhörighet, religion eller funktionsvariation.

Syftet med detta dokument är att styra och konkretisera arbetet för en mer välkomnande och inkluderande sektion, och utarbetas av sektionens likabehandlingsombud och antas av styrelsen. Likabehandlingsplanen utgår från ett antal övergripande mål. Utefter dessa formuleras ett antal realistiska delmål och konkreta åtgärder. För varje åtgärd anges en ansvarig för åtgärdens realiserande, vilket för samtliga åtgärder bör ske kalenderår 2016. Övergripande ansvar för att likabehandlingsplanen följs har sittande ordförande, samt likabehandlingsordföranden.

Likabehandlingsplan

Alla ska känna sig välkomna på F-sektionen

Delmål

Traditioner ska vara inkluderande, d.v.s. de ska ej utgå från funktionsnormen, vara hetero/cisnormativa eller rasistiska, o.s.v.

Åtgärder

- Aktivt jobba för att omforma traditioner för att frånga hetero/cisnormativitet (Herr/dam-placering, könsspecifika sittningar, bordsdamspresent, skållregler, strikta klädkoder, o.s.v.) samt sångboksvärdering.

Sexmästare, Kulturminister, likabehandlingsutskottet

Delmål

Ingen ska känna sig otrygg då de vistas i utrymmen som är kopplade till sektionen, varken de fysiska sektionenslokaler eller de som finns på sociala medier.

Delmål

Könsfördelningen ska vara jämn så långt som fördelningen inom sektionens medlemmar tillåter, såväl bland funktionärer med litet som stort ansvar.

Delmål

Bra förutsättningar ska finnas för att bli och vara funktionär oavsett ålder, nationalitet, kön eller könsöverskridande identitet eller uttryck, sexualitet, etnisk tillhörighet, religion eller funktionsvariation.

Sektionens aktiviteter ska vara tillgängliga för alla.

Delmål

Sektionen ska ha en ansvarsfull alkoholkultur där alkohol alltid ska vara ett tillval och inte fokus. Ingen ska känna sig hetsad eller tvingad till att dricka.

Åtgärder

- Inga av sektionens evenemang/aktiviteter ska ha som enda syfte intag av alkohol.
Utskottsordförande, speciellt Sexmästare och Kulturminister
- Alkohol fria alternativ ska alltid finnas och marknadsföras likvärdigt.
Utskottsordförande, speciellt Sexmästare och Kulturminister
- Speciellt ska hanteringen av alkohol vid tackaktiviteter ses över.
Styrelsen
- Fler alkoholfria event, samt söka variation på event.
Styrelsen, kulturministeriet, sexet, förs

Delmål

Möten och aktiviteter ska hållas i lokaler tillgängliga för personer med funktionsnedsättningar.

Åtgärder

- Annonsera om tillgängligheten i en lokal där en aktivitet/möte ska hållas. (T.ex. finns det möjlighet att åka på bussresor med rullstol? För synskadade?)
Arrangör/sammankallande, sanningminister
- Möteshandlingar ska finnas lätt tillgängliga i lättösläsligt format. Om ej i form av papperskopior så på F-sektionens hemsida.
Sekreterare

Likabehandlingsarbetet ska vara självklart integrerat i verksamheten.

Delmål

Information om likabehandling och diskrimineringsombudens uppgift ska finnas lättillgänglig i alla lämpliga kanaler. Speciellt ska nyantagna informeras.

Åtgärder

- Uppdaterad information om sektionens likabehandlingsarbete och kontaktuppgifter till likabehandlingsutskottet ska finnas lättillgänglig i alla lämpliga informationskanaler.
Sanningsminister, Likabehandlingsutskottet
- Information om likabehandlingsombuden skall finnas i nolleguide och fadderguide.
Föset, Likabehandlingsutskottet

Delmål

Alla funktionärer ska veta vad likabehandlingsombuden gör och vad de själva bör göra i fråga om likabehandling.

Åtgärder

- Anordna utbildning om likabehandling för alla funktionärer.
Styrelsen, Likabehandlingsutskottet
- Anordna diskussionskvällar/föredrag/workshops för alla intresserade bland sektionens medlemmar.
Likabehandlingsutskottet
- Anordna likabehandlingsutbildning för alla utskott.
Likabehandlingsutskottet

Delmål

Alla utskottsordförande ska vara medvetna om den speciella likabehandlingsproblematik som kan uppstå inom respektive utskott.

Åtgärder

- Anordna workshop om likabehandling speciellt för sektionens styrelse.
Kärnstyrelsen, Likabehandlingsutskottet
- Anordna workshop för sektionens utskott.
Styrelsen, Likabehandlingsutskottet
- Hålla kontinuerliga möten under året för att diskutera likabehandling för de utskottsordförande som är berörda.
Ordförande